
Hej jeg er en addict der hedder Kirsten. 
Jeg vil rigtig gerne melde mig til serviceposten som formand for 
oversættelsesudvalget (OU). 
Jeg har været clean siden d 22 september 2015, jeg har været på rejsen igennem de 12 
trin 1 gang, og er stadig beriget med den samme sponser fra da jeg kom til NA ���� Jeg 
har skrevet op til 9 tradition indtil videre. 
Jeg har lavet service i OU siden marts 2021, derudover har jeg været næstformand i 
OSK fra 2017 til 2019(er ikke 100% sikker på årstallet), jeg har også været 
mødeleder, kasserer og kaffekvinde på møder fra start af min cleantime, og siddet i 
ca. 6 år til det samme møde i Ryes café. Til Kbh konvent har jeg siddet i 
registreringen, sindsrorummet og til KOKNA næste år, er jeg valgt ind som 
vicekasserer. 
Jeg har sponsees, går regelmæssigt til møder, og nu lægger jeg beslutningen i jeres 
hænder  
Hilsen Kirsten fra Rødovre�� 
 


